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1. Mötet öppnades 

Catharina hälsade alla välkomna och speciellt till Anna Wildt-Persson som adjungerad för 

staten. Mötet öppnades. 

2. Godkännande av protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 13 mars godkändes. 

3. Fastställande av dagordning  

Dagordningen fastställdes. 

4. Information från parterna 

Ingen information delgavs. 

5. Information om Kollektivtrafikobjekten, genomförande och ekonomi 

Marie informerade om att för HelsingborgsExpressen 2 är åtgärder vid Elineberg och 

busshållplatser vid Kungshult/Kadettgatan färdigställda och byggnation pågår i Närlunda. 

Under sommaren 2024 sker byggstart vid Gustavslund och till hösten startar byggnation vid 

Västberga/Ringstorp.  

Marie informerade om att utbyggnader utmed Furutorpsgatan och Trädgårdsgatan sker 

samordnat med cykelobjekt. Byggnation pågår för Furutorpsgatan medan för Trädgårdsgatan 

sker byggstart under augusti. Trafikstart av HelsingborgsExpressen 2 är senarelagd sex 

månader och planeras ske juni 2025 medan infrastrukturen färdigställs i sin helhet fram till 

december 2025. För HelsingborgsExpressen 3 pågår trafikutredning enligt plan och i enlighet 

med genomförandeavtal mellan Skånetrafiken och Staden. 

Marie informerade om den ekonomiska framdriften i förhållande till beslutade betalplaner. 

Även om årsprognosen för HelsingborgsExpressen 2 överstiger beloppet i betalplanen för året 

så indikerar slutkostnadsprognosen att understiga ramavtalad budget. Årsprognosen för 

HelsingborgsExpressen 3 indikerar ett något lägre utfall än betalplanen varpå beredning i 

ekonomirådet kommer ske under hösten.   

Catharina tackade för informationen och framförde att dokumenterad standard ska redovisas 

styrelsen.  
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6. Information om Cykelobjekten, genomförande och ekonomi  

Marie informerade om att byggnation pågår för Fågelsångsstråket etapp 2 med stora 

ledningsomdragningar och påverkan på verksamheter utmed stråket. Cykelobjektet 

färdigställs i etapper och planeras bli färdigställt i sin helhet under våren 2025. För Gustav 

Adolfs gata pågår byggnation samordnat med Furutorpsgatan. 

7. Övriga frågor  

Inga övriga frågor. 

8. Nästa möte 

Nästa möte är den 9 oktober.  

9. Avslutning 

Catharina tackade samtliga och mötet avslutades. 

 

 

 
Catharina Håkansson Boman 

Ordförande 
 

 

 
Lotten Lindmark 

Sekreterare 
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